
(1) — Tinc 19 anys, i em dic FRAN
CESC BLANQUERA I PLA JA.

(2) — Actualment treballo d’electricis
ta.

(3) — De moment estic content amb 
el treball que faig.

(4) — No pas gaire.
(5) — M ’agraden a vegades, les novel

les.
(6) — Sí, força, la moderna. Però 

l’altra clàssica també m ’agrada.
(7) — De conjunts, Docder Feelgood, 

Village People, i com a cantants en Lluis 
Llach, Demis Roussos, Julio Iglesias, 
etc..

(8) — No gaire.
(9) — Potser actualment una mica in

cert.
(10) — A Bescanó els dies de diari, a 
l’Alba els vespres, i els diumenges aquí 
res de res.
(11) — Sempre a Riudarenes, a La Pèr
gola ; i al matí al Bàsquet.
(12) — Sí, és bona.
(13) — Des de les eleccions passades, 
una mica, però se n’haurien de preocupar 
més del jovent.
(14) — Potser, una biblioteca, un local 
per reunir-nos i una pista esportiva.
(15) — Sí, per ser una Revista local del 
poble, està molt bé.

(1) — Tinc 14 anys, i em dic EVA 
RIGAU I BRUGUER.

(2) — Estudio primer de BUP.
(3) — M ’agrada molt més l’estudiar.
(4) — Sí, bastant sovint actualment.
(5) — Llegeixo una mica de tot.
(6) M ’agrada molt la moderna.
(7) — De cantants en Miguel Bosé, i 

de conjunts, els New Trolls, i els Pecos.
(8) — No pas gaire.
(9) — Ni malament, ni bé, sinó mitja- 

net....
(10) — A Bescanó més aviat res de 
res... Anem a Anglès, al ball sempre.
(11) — Jo vaig a Anglès a la Gatzara o 
a Itaca.
(12) — Sí, la considero molt bona.
(13) — Sí que ara se’n preocupen. Al 
menys sembla que fan moltes coses.
(14) — En primer lloc, un local per als 
joves, molt més bé que el de l ’Alba, ja 
que allà no et deixen fer res de res.
(15) — Sí, està bé. Hi ha de tot per a 
tota mena de gent.

(1) — Tinc 20 anys i em dic JO A N  
SEGUR I PERACAULA.

(2) — Treballo de radiotècnic.
(3) — No estudio. Tampoc m ’agrada el 

treball que faig ara. El que m ’agradaria 
fer més seria la Fotografia, és a dir, 
dedicar-m’hi del tot.

(4) — Sí, i els que més llegeixo són: 
Herman Hesse i Albert Cammuns.

(5) — Sobretot de temes humanitaris.
(6) — Sí, molt la simfònica i la moder

na.
(7) — De cantants, en Bob Dylan, 

Lluís Llach i com a conjunts, en Pinck 
Floyd i Gènesis.

(8) — No segueixo la política del País, 
ni m ’agrada.

(9) — No ho sé perquè no hi entenc 
res. És a dir, no m ’hi fixo amb la 
política.
(10) — A Bescanó res de res. Anem a 
Girona, o a la Gatzara a Anglès.
(11) — Vaig a m untar a cavall, a un 
Pub a alguna discoteca i sovint també 
a practicar el Vol lliure
(12) — Sí.
(13) — No se’n preocupen en absolut.
(14) — Que miressin de m untar més 
activitats cara al jovent en el poble.
(15) — No. Hi trobo a faltar molta 
informació sobre Bescanó.

(1) — Tinc 18 anys. El meu nom és: 
PILAR GIRONÈS I SALLÓ.

(2) — Treballo de Carnissera tal i com 
pots veure, i m’agrada molt.

(3) — M ’estimo més treballar.
(4) — Llegeixo poc, encara que a 

vegades sí, una mica....
(5) — Prefereixo els llibres de la Llar, 

d’Informació Sexual, i coses com tot 
això...
(6) — Molt especialment la clàssica, 

pero també la moderna.
(7) — De cantants en solitari, en Julio 

Iglesias, i quant a conjunts els Beatles.
(8) -  No.
(9) — No ho sé exactament, però 

actualment malament...
(10) — Com que aquí no hi ha res per 
divertir-nos, hem de marxar fora a An
glès o Girona, etc., bé al cine o al ball.
(11) — Al matí al futbol, i per la tarda a 
una discoteca.
(12) — Sí molt bona, encara que n’hi ha 
de tots; perb la majoria ens portem molt 
bé.
(13) — Jo crec que fan tot el que poden. 
Però ben mirat podrien fer més.
(14) — Un local on ens poguéssim reu
nir, i un altre local per la gent gran, 
doncs no saben on anar mai.
(15) — Sí, però hi posaria més entrevis
tes i temes cara al jovent.

Bé, aquí tenim les opinions de sis 
joves, tres nois i tres noies. Potser no en 
podem treure gaire res en concret amb 
tant pocs entrevistats, però sí que una 
cosa queda ben clara: a BESCANÓ, no 
s’hi queda ni una rata els diumenges, 
almenys de jovent entre aquestes edats. 
M’agradaria fer una altra entrevista a 
jovent, però de més petita edat, és a dir, 
com a màxim 14 anys. Aquests almenys 
sí que es deuen quedar al poble. Però 
una pregunta, on van? Anys endarrera, 
anàvem al Cine de la mainada, que per 
cert llavors va ser una gran cosa. Però a 
part del cine, han d’existir altres coses, 
com podrien ser, excursions a la munta
nya, més sovint teatre,etc...

Per la meva part, no hi poso ni hi 
trec res. Que tothom pensi el que vulgui 
itreiem-ne entre tots les conseqüències.

Fins una altra....
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